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 Protokoll fra årsmøte i Bærum Seilforening 
29.mars 2023 - Sarbuvollen 
 
 
 
Erik Nodeland ønsket velkommen og orienterte kort om agenda for møtet.  Møtet 
startet kl. 18:08.   
 
1. Godkjenning av stemmeberettigede 

Det var 33 personer til stede inklusive 5 fra styret da møtet startet.  Et par 
medlemmer kom til underveis i møtet og et styremedlem forlot møtet før 
valget startet.   
37 medlemmer til stede i salen da valget startet. 
Alle stemmeberettigede.   

 Antall stemmeberettigede – godkjent. 
  

Tellekorps ved avstemninger:  
Jenny Skirstad Pollen og Marie Stenhagen. 
 

2. Valg av dirigent, sekretær og to representanter til å underskrive 
protokollen 

Styret foreslo Hans Jakob Prydz som dirigent,  
 Hans Jakob Prydz valgt. 
 Styret foreslo Marianne Mogstad Solbakken som sekretær. 
 Marianne Mogstad Solbakken valgt. 

Styret foreslo Vidar Utne og Ole Petter Pollen til å underskrive protokollen. 
 Vidar Utne og Ole Petter Pollen valgt. 
 
Før møtet startet minnet Hans Jakob Prydz om foreningens formål som er å drive 
idrett organisert i Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komité (NIF), 
og at arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd.  All idrettslig 
aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 
 
Han orienterte om at nåværende leder ikke ønsker å stille til gjenvalg, da han føler 
seg motarbeidet og ikke har fått gjennomslag for de gode intensjoner han har for 
foreningens drift.  Han ønsket av samme grunn ikke å stille på årsmøtet. 
Hans Jakob Prydz takket ham for den innsatsen og det arbeidet han har gjort i løpet 
av sin lederperiode, bl.a. for å få kontroll over økonomien. 
 
3.  Godkjenne innkalling, sakliste og forretningsorden 

Innkalling –  godkjent 
Saklisten - godkjent. 
Forretningsorden –  godkjent. 

 
4. Behandling av foreningens årsmelding for 2022 

Årsmeldingen var publisert på foreningens hjemmeside, tilgjengelig for alle i 
forkant av årsmøtet.  Ordstyrer forutsatte at alle frammøtte hadde satt seg inn 
i denne og at det ikke var behov for en gjennomgang av de ulike kapitlene. 
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Ordstyrer orienterte kort om de utfordringer foreningen står overfor med 
tanke på investeringer og utbedringer. 
 
Vedtak: Årsmelding for 2022 godkjent uten kommentarer. 

 
5. Behandling av foreningens regnskap i revidert stand 

Regnskap for 2022 var publisert på foreningens hjemmeside i forkant av 
Årsmøtet.   
1.nestleder/kasserer orienterte kort om prinsipper for regnskapsføring for 
idrettsforeninger. 
Resultatregnskap og balanse vist på storskjerm og presentert for de 
frammøtte av Erik Nodeland.  Spørsmål ble besvart. 
 
Det ble stilt spørsmål ved hvorfor styret ikke hadde undertegnet regnskapet, 
noe loven sier skal gjøres.  Styret opplyste at de hadde et styrevedtak på 
godkjenning av regnskapet, men tok selvkritikk på at det ikke var 
forskriftmessig signert.  
Styret vil sørge for å få styrets underskrifter på plass. 

Revisjonsberetningen var publisert på foreningens hjemmeside.  En kort 
oppsummering for de frammøtte med kommentarer av Harald Masst, som 
presiserte at samarbeidet med styret har vært godt. 

Revisors konklusjon: «Vi finner at regnskapet slik det er fremlagt 
gjenspeiler driften av seilforeningen, og kan godkjenne det slik det er 
fremlagt.» 

Kontrollutvalget rapport har ligget ute i forkant av årsmøtet.  Det ble gitt 
en kort redegjørelse av Kristine Pollen Briså og anmerkningspunktene ble lest 
opp.  Styret tar anmerkningene til etterretning.  
 
Kontrollutvalgets konklusjon: «Kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning 
og idrettslagets årsregnskap for 2022 godkjennes av årsmøtet.» 
 
Vedtak: Regnskap og balanse 2022 – godkjennes. 

 
6. Vedta foreningens budsjett for 2023. 

Budsjettforslag for 2023 har ligget tilgjengelig på foreningens hjemmeside 
i forkant av årsmøtet.  Det ble presentert og forklart av Erik Nodeland.   
Spørsmål besvart. 
 
Vedtak: Styrets forslag til budsjett vedtatt. 

 
Investeringsbudsjett  for 2023 har ligget tilgjengelig på foreningens 
hjemmeside i forkant av årsmøtet.  Det ble presentert og gjennomgått av Erik 
Nodeland.  Investeringsbehovet når det gjelder brygger, båter og utstyr ble 
presisert.  
Det søkes jevnlig om støtte og midler fra ulike fond. 
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Det ble etterlyst hvor i budsjettet investering og vedlikehold av klubbhus blir 
gjenspeilt. 
Spørsmål ble besvart og uklarheter forklart. 
  
Vedtak:  Styrets forslag til investeringsbudsjett vedtatt. 

 
7. Innkomne saker: 
Det var innkommet et forslag til styret innen fristen 15. mars 2023.  
 
Forslag fra Rådet – Nye regler for innstilling og utnevnelse av æresmedlemmer og 
hedersbevisninger slik at det blir tre nivåer: 

Æresmedlem 
Ridder av det hvite seil 
BS-nålen 

Rådets leder, Christian G. Gundersen, presenterte de nye reglene og ba om 
årsmøtets tilslutning. 
 

Vedtak:. Rådets forslag til nye retningslinjer fikk årsmøtets tilslutning. 
  
8. Behandling av foreningens organisasjonsplan 

Ingen endringer i organisasjonsplanen fra 2022. 
Vedtak: Foreningens organisasjonsplan vedtatt. 

  
9. Fastsette medlemskontingent for 2024 

Styret forslag til kontingenten for 2024: 
    

Kr. 1.250    Enkeltmedlem voksen  
Kr.     800    Enkeltmedlem junior (under 20 år) 

  Kr.     600   Student/ungdom (opp til 25 år)  
Kr.     900   Senior (67 år og opp)  
Kr.  1.800   Familiemedlemskap (hovedmedlem + 

ektefelle/samboer og barn under 20 år) 
  Kr. 21.200    Livsvarig medlem *  

Kr. 10.600    Livsvarig medlem, ektefelle * 
 

*Tilleggsytelser som blir fakturert Bærum Seilforening, for eksempel Seilmagasinet, 
blir tilleggsfakturert forskuddsvis årlig for livsvarig medlem og livsvarig medlem 
ektefelle.  
 

Vedtak:   Styrets forslag til medlemskontingent for 2024 vedtatt.  
 

 
Kort pause før valg. 
Da valget startet var det 37 personer til stede i salen. 
 
10. Valg  

Christian Myhre informerte om valgkomitéens arbeid og presenterte 
valgkomitéens innstilling og begrunnelse til kandidater.   Innstillingen har 
ligget tilgjengelig på foreningens hjemmeside i forkant av årsmøtet. 
Nytt forslag til leder etter at Marius Ellingsen har trukket, ble presentert. 
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 Valgkomitéens forslag til nytt styre: 
 Leder:     Vidar Utne (velges for 2 år) 

1. nestleder:    Erik Nodeland (ikke på valg)  
2. nestleder:  Hillevi Torngren Myhre (ikke på valg)  
Medlem, regatta:   Tanja Strohammer (velges for 2 år) 
Medlem, sport:   Preben Høegh (velges for 2 år) 
Medlem, bygg/drift:  Lill Marie Solend (velges for 2 år) 
Medlem, Rolfsbukta:  Reidar Berthelsen (ikke på valg)  
Medlem, materiell:   Einar Slottan (ikke på valg)  
Ungdomsrepresentant:  Jenny Skirstad Pollen (velges for 1 år) 
Varamedlem:   Tarjei Moe Batalden (velges for 1 år) 
Varamedlem:   Annelise Berentsen Kullmann (velges for 1 år) 
 

Benkeforslag:  Erik Nodeland som bekrefter at han ønsker å stille som kandidat til 
ledervervet. 
Valgkomitéens leder ga da en beskrivelse av den dialog de har hatt i forkant av 
innstillingen til ny leder og hvorfor de mener Vidar Utne er den beste kandidaten til 
ledervervet ut fra en helhetsvurdering av sammensetningen i det nye styret. 
En kort meningsutveksling rundt de foreslåtte kandidatene. 
Erik Nodeland presenterte hva han står for og de ønsker han har for foreningen 
framover. 
Vidar Utne begrunnet hvorfor han stiller til leder og hva han vil legge vekt på som 
leder til beste for Bærum Seilforening. 
 
Valg på leder: det ble foretatt skriftlig valg mellom kandidatene 

Vidar Utne og Erik Nodeland 
Det var 37 stemmeberettigede til stede.   Tellekorpset stoppet opptellingen da det 
var klart at Vidar Utne hadde fått over 19 stemmer.  Det var talt opp 3 stemmer på 
Erik Nodeland og 6 blanke stemmer.  Resterende stemmer ble ikke talt opp av 
tellekorpset. 
 
Til ny leder ble valgt: Vidar Utne for 2 år. 

 
Øvrige styremedlemmer ble alle valgt ved akklamasjon. 
 
Det nye styret er: 
 Leder:     Vidar Utne (valgt for 2 år) 

1. nestleder:    Erik Nodeland (ikke på valg)  
2. nestleder:  Hillevi Torngren Myhre (ikke på valg)  
Medlem, regatta:   Tanja Strohammer (valgt for 2 år) 
Medlem, sport:   Preben Høegh (valgt for 2 år) 
Medlem, bygg/drift:  Lill Marie Solend (valgt for 2 år) 
Medlem, Rolfsbukta:  Reidar Berthelsen (ikke på valg)  
Medlem, materiell:   Einar Slottan (ikke på valg)  
Ungdomsrepresentant:  Jenny Skirstad Pollen (valgt for 1 år) 
Varamedlem:   Tarjei Moe Batalden (velges for 1 år) 
Varamedlem:   Annelise Berentsen Kullmann (velges for 1 år) 
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Kontrollutvalget: (to medlemmer og to vara) – velges for 1 år: 
 Valgkomitéens innstilling publisert på foreningens hjemmeside: 
 

Forslag:   Medlem:   Kristine Pollen Briså  
Medlem:   Rune Tønnesen  
Varamedlem:  Hans Jakob Prydz  
Varamedlem:  Espen Kuhle 

  
 

Valgkomité: (en leder, to medlemmer og en vara) 
Styrets forslag:  
  Leder:  Christian Myhre  
  Medlem:   Asta Stenhagen 
    Medlem:     Harald Walder 

Vara:   Ikke valgt.   
Den sittende valgkomitéen ga uttrykk for at det ikke 
var nødvendig med varamedlem til Valgkomitéen. 

 
Alle valgt ved akklamasjon. 
 
Revisorer: 

 Forslag:  Harald Masst. 
                       Morten Mero  
 Begge fikk årsmøtets tilslutning. 

Begge tar oppdraget for 2023 . 
 
 

 Rådet: 
To medlemmer skiftes ut hvert år.  

Tallak Utne og Erik Poppe går ut. 
 I tillegg går Vidar Utne nå ut.  Det samme gjør Knut Fredrik Ramstad. 

Forslag til nye medlemmer:  Christine Walder, Espen Raggan, Paul Skrede. 
     Jan Erik Stensrud foreslått. 
 
Det nye rådet blir: 
  2027 – Espen Raggan 
  2027 – Paul Skrede 

2026 – Susan Berentsen 
2026 – Christian Galtung Gundersen 
2025 – Jan Erik Stensrud 
2025 –Christine Walder  
2024 – Espen Kuhle  
2024 – Marianne Mogstad Solbakken 

     
 
Det nye styret får fullmakt til å utpeke representanter til ting og møter i de 
organisasjoner foreningen er tilsluttet for inneværende år. 
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Espen Kuhle kom med en stor takk til foreningen for oppmerksomhet i forbindelse sin 
fars, Eric Kuhle, bortgang.  Oppmerksomheten ble satt stor pris på av familien. 
 
Utmerkelser og æresbevisninger: 
 
Rådet har behandlet aktuelle kandidater til æresmedlem og hedersbevisninger.  
Christian Gundersen og Vidar Utne presenterte navnene og begrunnelsene for 
innstillingene.   
Rådet innstiller følgende personer: 
 Æresmedlem: 

Gro Elvestad Moe 
 Ridder av det hvite seil: 
  Bjørn Hansen 

Ellen Høegh 
  Asta Stenhagen 
  Kristine Briså Pollen 
  Ole Petter Pollen 
  Tarjei Mo Batalden 
 BS-nålen: 
  Einar Slottan 
  Michael James Thomsen 
  Anne Grethe Sætrang 
  Roar Sohlman 
 
Innstillingen fikk årsmøtets tilslutning. 
 
 
Ordinært årsmøte ble avsluttet kl. 20:45. 
 
 
 
 
Bærum,      Bærum, 
 
 
 
____________________________  ______________________________ 
Ole Petter Pollen     Vidar Utne    
  

Signature:

Email:

Signature:

Email:

VU

Vidar Utne (Apr 14, 2023 10:14 GMT+2)

Vidar Utne

Apr 14, 2023

vidar.utne@superoffice.com

OP
OP

Ole-Petter Pollen

Apr 14, 2023

ole-petter@pollenmaritime.no

https://na1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAqBvyDUQOW3XHQ2cAzl-y22CtJ-9bNL5o
https://na1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAqBvyDUQOW3XHQ2cAzl-y22CtJ-9bNL5o
https://na1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAqBvyDUQOW3XHQ2cAzl-y22CtJ-9bNL5o
https://na1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAqBvyDUQOW3XHQ2cAzl-y22CtJ-9bNL5o


Bærum Seilforening 2023 - Protokoll
endelig.docx
Final Audit Report 2023-04-14

Created: 2023-04-14

By: Vidar Utne (vidar.utne@superoffice.com)

Status: Signed

Transaction ID: CBJCHBCAABAAqBvyDUQOW3XHQ2cAzl-y22CtJ-9bNL5o

"Bærum Seilforening 2023 - Protokoll endelig.docx" History
Document created by Vidar Utne (vidar.utne@superoffice.com)
2023-04-14 - 8:05:26 AM GMT- IP address: 212.251.182.147

Document e-signed by Vidar Utne (vidar.utne@superoffice.com)
Signature Date: 2023-04-14 - 8:14:11 AM GMT - Time Source: server- IP address: 212.251.182.147- Signature captured from device with
phone number XXXXXX6066- Initials captured from device with phone number XXXXXX6066

Document emailed to Ole-Petter Pollen (ole-petter@pollenmaritime.no) for signature
2023-04-14 - 8:14:13 AM GMT

Email viewed by Ole-Petter Pollen (ole-petter@pollenmaritime.no)
2023-04-14 - 3:33:43 PM GMT- IP address: 66.102.9.5

Document e-signed by Ole-Petter Pollen (ole-petter@pollenmaritime.no)
Signature Date: 2023-04-14 - 3:35:02 PM GMT - Time Source: server- IP address: 31.45.80.205

Agreement completed.
2023-04-14 - 3:35:02 PM GMT

Names and email addresses are entered into the Acrobat Sign service by Acrobat Sign users and are unverified unless otherwise noted.


		2023-04-14T08:35:04-0700
	Agreement certified by Adobe Acrobat Sign




